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Vraag Antwoord

U ziet af van het apart schrijven van uren van de ambtelijke 
medewerker ivm de verwevenheid. Is het daarmee zo dat deze 
ambtenaar geen uren meer maakt voor dit project? 

De uren voor het project worden gemaakt vanuit strategische ruimtelijke ordening, 
economie, beheer openbare ruimte en anders beleidsvelden. 

We lezen in het raadsvoorstel dat de regisseur de DES heeft 
ondersteund in haar bestuurstaak. Is dit een correcte invulling 
geweest van de taak als regisseur? En werd hiermee zijn tijd het 
beste ingevuld?

De Visie op de Retail en het actieplan maken duidelijk dat voor een goede functionerend 
centrum een goed werkende winkeliersonderneming met veel draagvlak en ambities 
vanuit de ondernemers nodig heeft. De regisseur heeft een taak om gemeente en 
ondernemers is het centrum te ondersteunen en te helpen bij de acties. Toen in de loop 
van 2023 geen sprake meer was van een voltallig bestuur, was deze deskundige 
ondersteuning door de regisseur van de DES essentieel. En als wij kijken naar het 
resultaat van de bijeenkomst van 16 november, zeker goed ingevuld en wenselijk om het
nieuwe bestuur in 2024 goed op weg te helpen.

Het toewerken naar een centrum zonder regisseur, hoe ziet dit er
dan uit als organisatie of werking?

Onderdeel van de opdracht van de regisseur is om in 2024 acties af te ronden en de 
andere acties zo vorm te geven dat DES en waar aan de orde gemeente de acties in 2025
en verder kunnen vervolg kunnen geven. 

RV - risico’s en kanttekeningen) Lezen we goed dat door de uren 
van de lijnwerkzaamheden niet meer te declareren binnen dit 
krediet er daardoor ruimte komt om de regisseur blijvend te 
bekostigen? Is dit wel de juiste manier om dit te begroten?

Declareren van uren vanuit de lijnorganisatie is een keuze, gebruikelijk is om uren die 
worden ingezet voor projecten of bijvoorbeeld voor werkzaamheden die door leges 
worden gefinancierd te declareren. Er moet dan wel sprake zijn van uren die 
daadwerkelijk aan het project toe te delen zijn. In dit geval gaat het om werkzaamheden 
van een lijnmedewerker die de normale lijnwerkzaamheden uitvoert die grote 
raakvlakken hebben met dit krediet. Dan is het minder evident om de uren echt toe te 
kunnen bedelen. Daarom is voor de zuiverheid de keuze gemaakt om deze uren gewoon 
in de reguliere loonsom te laten landen. Daarom is er geen gebruik gemaakt van het 
krediet. Dit ook omdat het gaat om een beperkte omvang van uren, waardoor de baten 
vanuit het krediet zeer klein zouden zijn.


